
Alina Łęcka Andrzejewska 

Radna Rady Miasta Zgierza 

w trybie art. 24 ust. 6 u.s.g • 
przekazuję do 

••= rezydenta Miasta Zgierza 

Zgierz, 16 stycznia 2025r 

2 ^ . 9 A 

Łukasz Wróblewski Pan Przemysław Staniszewski 

Prezydent Miasta Zgierza 

Dotyczy: bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych Aleksandrowska/Targowa 

Szanowny Panie Prezydencie, 

W imieniu mieszkańców miasta Zgierza, zwracam się z prośbą o podjęcie działań w celu zwiększenia 
bezpieczeństwa na przejściu dla pieszych u zbiegu ulic Aleksandrowska / Targowa. Ze zgłoszeń 
mieszkańców tej dzielnicy oraz własnego doświadczenia wiem, że ten odcinek drogi jest słabo 
oświetlony, a szczególnie przejście dla pieszych. Bardzo proszę o potraktowanie tej sprawy priorytetowo 
z uwagi na fakt, że brak doświetlenia tego przejścia jest szczególnie niebezpieczne w okresie jesienno-
zimowym, z uwagi na szybkie zapadanie zmroku i niekorzystne warunki atmosferyczne (opady, mgły). 


